



Protokoll Styrelsemöte

Plats: Idrottens hus
Tid: Tisdag 8:e maj kl 18:30
Närvarande: Alex Östergård (vice ordf.), Fredrik Törnroos samt Håkan von Krusenstierna.
Dessutom närvarande David Eriksson (VL)
Förhinder: Micke Larsson, Alexandra Forselius, Kim Berglund (suppleant), Sarah Holmberg (suppleant)

- § 48. Mötet öppnades 18.35 av vice ordförande Alex Östergård
- § 49. Föregående protokoll, från mötet den 3 april 2018, gicks igenom och godkändes.
- § 50. **Verksamhetsplan (inklusive budget) 2018/2019**
- Verksamhetsplanen som gick igenom på föregående möte samt budgetförslag godkändes av styrelsen. Styrelsen diskuterade även hur verksamhetsplanen ska nå målen. Verksamhetsplan samt budget presenteras på vårmöte 23:e maj.
- § 51. **Ekonomi och förvaltning**
- VL redogjorde för balans/resultaträkning för mars och april 2018. Inga betydande avvikelser från budget.
- § 52. **Föreningsutveckling**
- Mötet som hölls angående Dam och flick innebandyns framtid den 24:e april var ett bra möte. IF Fram, VÅSC samt Jomala IK enades om att försöka starta flickgrupper för klasserna 1 till 3 till hösten. VL hjälper JIK i uppstartandet. VÅSC försöker hålla grupper så att det finns grupper ända upp till seniornivå. VL kommer gå ut i skolorna och prata med barn som vill börja spela till hösten. Damserien diskuterades och funderingar fanns på både 3 vs 3 och 4 vs 4. Möjlighet att anmäla sig till båda till hösten så ser vi om något går att starta upp. VÅSC fick rekommendationen att slå ihop träningstruppen för sina flickor och damlag samt gå ner en division till hösten för att matcha in de yngre tjejerna i laget.
- § 53. **Tävling och evenemang.**
- Tournament of Åland blev lyckat utan skandaler och negativa tidningsrubriker. De nya reglerna och arbetssättet verkar haft lyckad effekt.
- § 54. **Övriga frågor.**
- VL:s arbetsuppgifter under sommarmånaderna diskuterades. VL:s ser över möjligheterna att gå ledarutbildningar på svenska sidan. VL

kan göra studiebesök på sommarturneringar i Sverige. Se över möjligheterna att kunna få hit lag på försäsongsläger/turneringar och arrangera dessa i så fall. I övrigt jobba med dokument likt tävlingsbestämmelser för de olika serierna, verksamhetsberättelse mm. VL kommer troligen inte var stationerad på Idrottens hus i lika hög grad. Diskussion även om timbanken på 20 h som uppfattas som lite väl snäv av VL i jämförelse med andra som har sin arbetsplats på idrottens hus samt då arbetssysslorna är färre sommartid. Styrelsen ansåg att det kan finnas orsak att se över det framöver.

VL informerar:

- En försäsongsturnering med fyra elitlag (division 1 Sverige/Finland) kommer att hållas 8-9 september. Lagen står för kostnaderna. ÅIBF ansöker om evenemangsbidrag och stöd från Mariehamns stad. Har även lagt till i verksamhetsplanen för nästkommande säsong som godkänts av styrelsen.
- UIBF kommer samma helg att hålla sin domarutbildning på Åland. Ca 60 domare kommer då till Åland. Åländska domare är välkomna med att delta gratis då ÅIBF varit behjälplig med arrangemanget.
- VL och Micke Larsson kommer att ha ett möte med representanter från Mariehamns stad angående att hyrorna i Baltichallen är olika för föreningar och förbund. Mötet kommer ske onsdagen den 23:e maj kl 10.00.

§ 55. **Nästa möte.**
Hålls den 21:a augusti i Idrottens Hus kl 18.30

§ 56. **Mötets avslutandes**
Vice ordförande avslutade mötet 20.20.

Justeras:



Alex Östergård
Vice ordförande



David Eriksson
sekreterare